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samt Peter Almroth från SV, som var inbjuden till §5.

§ 1 Mötets öppnande
Ordförande Monica Helgesson hälsade alla välkomna efter jul- och 
nyårsuppehållet och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Dagordning
Utsänd dagordning fastställdes. 

§ 3 Föregående protokoll
Protokollet  godkändes och lades till handlingarna. 

§ 4 Föreningens ekonomi
Lars Andersson meddelade att det varit revision den 9 januari och att allt avlöpt 
väl. Han gick kort igenom posterna i resultatrapporten för 2016. 

Budget  2017
Styrelsemedlemmarna fick en sammanställning som utöver budget och resultat 
för 2016 även inkluderade budgetförslag för 2017. Detta diskuterades och 
godkändes för presentation vid årsmötet.
 
Medlemsantal 
Totala medlemsantalet är idag ca 415-420. 
Då det nya medlemsregistret fortfarande inte fungerar tillfredsställande går det 
inte att få fram det exakta antalet, men trots att relativt många medlemmar 
avlidit under 2016 har det totala medlemsantalet ändå öka

§ 5 Samarbete med Studieförbundet Vuxenskolan (SV)
Monica hälsade Peter Almroth välkommen till mötet och tackade för att han 
tagit sig tid att komma.
Nuvarande samarbetet diskuterades och Peter nämnde bl.a. svårigheterna att via
sökverktygen hitta vår hemsida. Med rätt länk går det dock snabbt. Förbundet 
har haft problem även med hemsidorna men man hoppas att dessa snart ska vara



helt lösta.  Han meddelade att även SV har ett samarbete med Träffpunkten, så 
här skulle man kunna samarbeta med kurser och utbildningar. Förslag om en 
utbildning i att använda surfplatta väcktes och Peter sade att SV haft en sådan 
tillsammans med SPF Bråviken här på Träffpunkten. Bestämdes att vid nästa 
månadsmöte höra efter medlemmarnas intresse för en sådan kurs, med egen 
platta,  och att i så fall gå vidare och anordna en sådan i samarbete med SV.

Monica nämnde att SPF Seniorerna Vikbolandet gärna skulle vilja ha hjälp med 
att göra en snygg och lättläst verksamhetsplan inför årsmötet och Peter svarade 
att det idag finns många olika layoutprogram att välja mellan. Han kunde hjälpa
till att ta fram ett förslag så snart han fick tillgång till de uppgifter som ska 
finnas med. Iréne sammanställer och skickar till Peter så snart hon fått in 
nödvändiga uppgifter. Peter såg också en verksamhetsplan som ett värdefullt 
underlag för SV.

Sist undrade Peter om SV även fortsättningsvis skulle skicka meddelanden till 
ordförande f.v.b eventuell annan handläggare inom styrelsen och så bestämdes.

§ 6 Rapporter

Seniorgalan
Monica meddelade att Seniorgalan i Norrköping nu lämnats vidare till ett 
eventföretag, vilket inneburit att en hög deltagaravgift tas ut. Samtliga SPF-
föreningar i Norrköping har därför avböjt att delta. Man satsar istället på att 
delta i höstens seniorevent om det blir av. 

§ 7 Resor 

2017 års resor och studiebesök
Agneta läste upp ett preliminärt förslag hon tagit fram för resor, studiebesök och
teater under 2017. Förslaget lyder:

10 mars Hjalmarföreställning i Högsjö (om ev samåkning med SPF St
Ragnhild i Söderköping blir av och intresse finns) 

Slutet av april Studiebesök med avslutande kaffe
Slutet av maj Endagsresa till Övralid-Askersund med båttur på Vättern
Juni Ev någon resa. Beroende på distriktets arrangemang i början 

och slutet av månaden
Juli Kafébesök
Augusti Båttur från Arkösund med stopp på någon ö. (Flera ö-förslag 

nämndes)
Slutet av sept Rhen- och Mosel. 1 vecka med Ringarum buss.
December Teaterresa till Stockholm



§ 8 Nya ärenden och Övrigt

Verksamhetsberättelsen
 Irene hade sammanställt verksamhetsberättelsen för 2016 som godkändes. 

Årsmötet 
Arrangemangen vid årsmötet diskuterades. Gunilla hade tagit fram offerter från 
några cateringfirmor. Styrelsen beslutade anta det mest fördelaktiga som även 
inkluderade drycker. Siv går vidare och bokar underhållningen. Annons om 
mötet samt anmälan bör gå ut senast den 9 februari liksom utskick till 
medlemmarna. Senaste anmälningsdag sätts till den 16 februari. Gunilla 
Nensén-Johansson och Els-Marie Andersson tar emot anmälningarna.

Tack
Monica tackade för kortet hon fått på sin födelsedag.

Skriften SPF Seniorerna – En historisk översikt
Monica hade fått den på ordförandekonferensen och beställer nu ett exemplar 
till var och i styrelsen.

Kaffelista
Irene meddelade att årets kaffelista ser ut som följer:

11 jan Iréne
  8 februari Gunilla
22 mars Paul
  5 april Agneta
17 maj Magnus
13 september Stig
18 oktober Lars
  8 november Siv
29 november Styrelsen/ordf  

§ 9 Avslutning och nästa möte
Ordföranden tackade de närvarande för visat intresse .
Nästa styrelsemöte äger rum onsdagen den 8 februari 2017,  kl. 13.00  i Östra 
Husby bygdegård. 

Vid protokollet: _________________ Justerat: _______________________
Iréne Crona Monica Helgesson


